
Zápis z 12. jednání akademického senátu FM ze dne 18. 9. 2008 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Miroslav Novák, Zdeněk Plíva, Milan Kolář, Lubomír Slavík 
Studenti: Lucie Pírková, Martin Rozkovec, Vít Lédl 

Omluveni: Josef Janeček, Pavel Satrapa 
Hosté: prof. Ing. Václav Kopecký, CSc., děkan 

 

Program: 
1) Statut FM a další vnitřní předpisy 
Akademický senát TUL na svém zasedání dne 9 .9. 2008 schválil nový název naší fakulty, 
který bude platný dnem registrace na MŠMT. Proto AS FM přistoupil ke schválení změny 
názvu ve všech svých vnitřních předpisech. Vzhledem k tomu, že vedení TUL mělo k verzi 
Statutu FM, schválené na minulém zasedání, některé námitky, bylo třeba provést v jeho textu 
změny. K několika sporným bodům proběhla krátká diskuse a nakonec bylo hlasováno o 
usnesení: „AS FM schvaluje předložený návrh Statutu Fakulty mechatroniky, informatiky a 
mezioborových studií včetně dohodnutých změn“ s výsledkem: 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se 
zdržel. Usnesení bylo přijato. 
Dále AS postupně hlasoval o změnách jednotlivých dalších vnitřních předpisů.  
Usnesení „AS FM schvaluje předložený Volební a jednací řád akademického senátu fakulty“ 
bylo schváleno s výsledkem 7 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato. 
Usnesení „AS FM schvaluje předložený Jednací řád vědecké rady fakulty“ bylo schváleno 
s výsledkem 7 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato. 
Usnesení „AS FM schvaluje předložený Disciplinární řád pro studenty fakulty“ bylo 
schváleno s výsledkem 7 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato. 
Usnesení „AS FM schvaluje předložený Řád výběrového řízení pro obsazování míst 
akademických pracovníků a některých dalších zaměstnanců fakulty“ bylo schváleno 
s výsledkem 7 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato. 
Usnesení „AS FM schvaluje předložený Stipendijní řád fakulty“ bylo schváleno s výsledkem 
7 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato. 
 
2) Volební komise pro volby do studentské části AS FM 
Jelikož v říjnu 2008 vyprší roční mandát členům studentské části AS, je třeba zorganizovat 
nové volby. Proto AS musí schválit volební komisi, která v souladu s Volebním a jednacím 
řádem akademického senátu fakulty zorganizuje zmíněné volby. Proto senátoři hlasovali o 
usnesení: „AS FM schvaluje pro volby do studentské části AS FM volební komisi ve složení 
Ing. Martin Rozkovec (ITE), Ing. Martin Truhlář (MTI), Ing. Tomáš Pluhař (NTI) a Ing. 
Michal Kotek (RSS)“ s výsledkem 7 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 se zdrželo. Usnesení bylo 
přijato. 
 
3) Delegát do Rady vysokých škol 
AS FM byl požádán AS TUL o navržení delegáta do Rady vysokých škol na období 2009-
2011 za naši fakultu. Po krátké diskusi se senátoři dohodli, že AS FM navrhuje jako delegáta 
do Rady vysokých škol Ing. Miroslava Nováka, Ph.D. 
 
 
 
 
 



4) Různé 
Senátoři se v krátké diskuzi věnovali otázce zlepšení propagace naší fakulty, zejména za 
účelem získání nových studentů ke studiu. Prvním krokem by mělo být vylepšení webových 
stránek fakulty na základě připomínek AO. 
 
 
 
Zapsal: Milan Kolář, tajemník AS  

Ing. Miroslav Novák, PhD. 
předseda AS FM 

V Liberci dne 18. 9. 2008 


